

郭容华

郭容华1999年出生于北京，成长在严格的学校和家庭教育中，并从6岁开始接受一对一的美术培训。学校的应试教育激起她的叛逆反抗，使她转而投向了自由的文学和艺术创造中。2017年郭容华进入佛罗伦萨美术学院，2020年本科毕业后，继续于新艺术语言表达系攻读硕士，现居住在意大利佛罗伦萨。她的作品应用多种媒介，创作风格犀利直接，回归大众化的话语阐释探讨当代社会的现实问题，希望给观众没有壁垒的审美体验。

Guo Ronghua

Guo Ronghua was born in Beijing in 1999 and grew up in strict school and family education. He began to receive one-on-one art training at the age of 6. The examination-oriented education in the school aroused her rebellious resistance and turned her to free literature and artistic creation. Guo Ronghua entered the Florence Academy of Fine Arts in 2017. After graduating from his bachelor's degree in 2020, he will continue to study for a master's degree in the Art Nouveau Language Expression Department. She currently lives in Florence, Italy. Her works use a variety of media, and her creative style is sharp and direct, returning to popular discourse interpretation to explore the realistic problems of contemporary society, hoping to give the audience an aesthetic experience without barriers.

展览/ exhibition

2021

Perenne Attualità, Palazzo Strozzi, Firenze, Italy

Mostra di Nuovo Linguaggio Espressione, Manifattura, Firenze, Italy

Attraversando Il COVID 19, Rotonda, Torino, Italy